
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 7   Engparken                                   31-10-2017. 

Afbud: Dorthe. 

Referat fra sidste møde:  Godkendt. 

Nyt fra formanden : Da der ikke har været holdt byggemøde siden vores sidste 

møde er der intet nyt om renoveringen. 

(Generel snak om alle de påbegyndte ting der ikke gøres færdige!!! ) 

Persondataloven, gør at vi som afdelingsbestyrelse ikke må få oplyst hvor mange til   

og fraflytninger der har været i afdelingen. 

Abildgårdsvej 48 – opgangsmøde.  

Der var 6 ud af 9 lejemål repræsenteret, de resterende lejemål benyttes for 

nuværende som genhusningslejligheder. 

Kasserens beretning: 

Der er 34 personer tilmeldt Tysklandsturen den 4. november. 

Der er indkøbt ny kaffemaskine og elkedel til bestyrelseslokalet. 

Nyt fra  Organisationsbestyrelsen: Se SBH`s hjemmeside. 

Indkomne forslag: 

Billardklubben har ønsket nyt klæde, dette er bevilget. Allan Kirch får opgaven. 

Øvrige ønske om gelænder til kældernedgangen hører under renoveringen. Men 

selvfølgelig skal der et gelænder op. 

Rygning i og udenfor opgange. 

Bestyrelsen henstiller til at man viser hensyn til sin nabo og ikke ryger på førnævnte 

steder. 

Evt: Kort bestyrelsesmøde den 8.-12. kl 18.00. 

Næste møde 10.januar 2018                                                 Referent Henny 


